

## **Styremøte 24/6-2021 ved Kvikk Pizza og Elvetangen – Hakadal**

**Tilstede:** Lisa Redford, Keith Redford, Knut Olufsen, Knut Holager, Randi Bang, Anders Nerموen og John Ivar Rygge

**Forfall:** Hans Magnus Monrad, Silje Iren Orli Gundersen, Karl Jan Aanes

### **1. Medlemsstatus og økonomisk status.**

Anders skriver epostlista og informerer om fremmedartsprosjektet.

- Medlemsmøte i September: (Informere om hva vi har fått til, invitere for eksempel Tor Skjetne, innsektsforskere og/eller botanikere (Knut H nevnte Thygeson og en til). Knut H tar en prat i løpet av sommeren. Knut O. finner sted.

- Vi har ca 19 000 kr på konto. Gir fremmedartsprosjektet mulighet til å bruke opp mot 7 000 kr uten styrebehandling.

### **2. Fremmedartsprosjektet (Kjempespringfrø) - status, økonomi og plan for sommeren**

Steder / hot spots: Måsan, Slattum og Rud. I rute med grunneiere.

Opplæring: blir på Måsan og Slattum den 13. og 15. juli.

Tidspunkt: Tirsdag + Torsdag + Lørdag + Søndag.

Utstyr: Keith og Lisa informerer om ljàer. Guro H har kjøpt inn motorsag og verneutstyr.

Sponsing: John Ivar har søknad inne hos Feiringfondene. Knut og Keith snakker med Plantasjen, Felleskjøpet, Biltema og Maxbo.

Etablere QR-kode via Vipps (ansvar: Anders)

Forpliktet til å registrere arter i Artsobs for offentlig støtte.

Følg prosjektet på vår hjemmeside.

### **3. Nittedal Miljødag 21. August – Elveforumets rolle**

Vi arrangerer elvevandring kl 0900 og kl 1400 (?) i regi av Eric Roualet og Knut O.

Flyers med informasjon om 'hva vi er', 'hvorfor vi er til' og 'hva vi gjør'. Vipps, QR-kode, kontonummer og grasrotandel. Anders har ansvar for å lage dette.

### **4. Båt**

- John Ivar hadde med båten vår. Betalt. Ligger hos Hans Martin MH.
- Opplagshenger kunne ikke registreres og vi kjøper derfor ingen slik tilhenger.

### **5. Kraftverk**

- Fortsatt vanskelig å etablere kontakt. Ingen svar på våre eposter. Anders tar ansvar for å purre på epost og invitere oss inn i dialog.
- Knut H tar kontakt med Harald Løvenskiold og tar en uformell samtale om hva vi ønsker og hvordan kraftverkene i Hakadal påvirker livet i elva når elva strypes (særlig problematisk på sommeren og i kuldeperioder på vinteren med lite vannføring).
- Vurderer fortsatt å initiere konsesjonsbehandling av hvordan felleskapets vannkraftsressurser skal forvaltes for å sørge for at kontraktørene opererer i felleskapets interesser. Sånn er det ikke nå. Vi har mottatt en mal fra NVE om hvordan vi kan gå videre.

### **6. Demninger i Nittedal**

Informasjonssak: Høldippelen har fått midler til restaurering. Snakket om Waage dam og frykt for forurensing nedstrøms hvis slammet røres opp i. Påvirker Ørfiskebekken og Nitelva. Vurdere be om statusmøte utpå høsten.

#### **7. Nittedal planprosess - høringsbrev fra NE og vei videre**

John Ivar, Anders og Randi har vært i dialogmøte om 'Tursti langs elva' i samarbeid med kommunen, naturvern og grunneiere. Stor intern motstand på møtet. Viktig at vi fikk være med i starten av prosessen.

Kloakkledning og trasevalg. Knut O informerer om veivalg nordover. Vi følger med.

#### **8. Re-etablere våtmarksområde sør for Elvetangen.**

Vi gikk en tur og vurderte området på vestsiden av elva, sør for Elvetangen ungdomskole. Et fantastisk spennende område med villmarkspreget etter å ha fått stå i ro i mange år. Gammelt elveløp etter kanaliseringen av hovedløpet. Et ressursområde som kan virke flomdempende. Vi vurderte hvorvidt det kunne dreneres litt vann gjennom kroksjøene der for å få mer liv i området. Dette må vurderes videre sammen med kommunen og Leira/Nitelva vannområde.

#### **9. Eventuelt**

- Kantsoner langs elva og planprosess. Elveforumet invitert inn til å uttale seg om hvor mye kantsone det skal være langs elva og hvordan dette påvirker hogst og jordbruk helt inntil elvelandet. Anders N tar kontakt med Guro for mer info om prosess og når våre innspill skal være klare.